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Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
Tom Ljosåk   Visepresident 
David Eilertsen,  Styremedlem   
Gudrun Høie   Styremedlem 
Roger Pettersen  Styremedlem  
 
Knut-Andreas Kran   Varamedlem 

Karin Boine   Varamedlem 

 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 
Erling Strand (under sport) Sportssjef 

 
Forfall:   
Christian Andresen  Styremedlem  
 
 

Saksliste: 

SAK 2024.65  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.66  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 14/8 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 14/8 ble godkjent 
 

SAK 2024.67  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Er i prosess med å få re-godkjent våre 

barneidrettsbestemmelser. Endring vil være at 9-10 

åringer også i nord ikke vil ha mulighet til å delta på 

stevner utenfor Norge. Har ikke hatt søknader om 

dette de siste fire årene. 

o Høringsforslag tippemidler anlegg (ligger i 

styremappa). 

o NIF har signert en samarbeidsavtale med Sør 

Korea. Kan hende vi kan dra nytte av denne avtalen. 

 



• UWW/Nordisk samarbeid 

o Ordinær kongress i Albania 27. oktober. Vi jobber 

videre for å få Anette valgt inn i UWW styret. Alle i 

det utvidede nordiske samarbeidet støtter Anette sitt 

kandidatur. 

o Ny oversikt over arrangører Nordisk U17 og U20 er 

foreslått. Norge er satt opp som arrangør i 2025. Har 

fått til 15 september på å akseptere. Norske klubber 

er forespurt med frist svar 9 september. Et 

klubbsamarbeid i Oslo er interessert, får svar senest 

12 september. Sikter oss inn på å arrangere 3-4 mai. 

o Referat fra siste nordiske møte ligger i styremappa 

o Estland utfordrer øvrige nordiske land til å stille med 

jenter/damer GR i stevne. 

 

• Annet adm 

o Foreløpig ikke lagt ut noe om støtteordninger store 

internasjonale mesterskap fra KUD. Ryktene sier at 

det avventes en ny ordning.  

o Adm har håndtert en varslingssak opp mot en 

tillitsvalgt. 

o Advokat og mediakostnader ADNO saken til Oskar 

o Etterarbeid forbundstinget 

 

 
• Para 

o Emilie i Moldova på håndbak-VM 15.-22.08. Deltok 

på klassifiseringsseminar, klassifisering og innveiing. 

o Emilie i møte med Stiftelsen VI 26.08. Stiftelsen VI er 

i prosess for å se på samarbeid med tre nye 

særforbund. Avgjørelse i løpet av september.  

o Emil og Emilie på overrekkelsesarrangement med 

Sparebankstiftelsen DNB for prosjektet 

“Kampidrettsglede for alle”.  

o Norges Bryteforbund med på søknad med 6 andre 

særforbund om samarbeidsprosjekt med 

helsesportssentre (Beitostølen helsesportssenter og 

Valnesfjord helsesportssenter). Sendt inn til 

Sparebankstiftelsen DNB. 

o Promo-video og videobank publisert på våre 

hjemmesider + sosiale medier (Krafttak-prosjekt) 

o Parasamling 28.09.: Færre påmeldte enn ønsket, 

men gjennomføres.  
Lei Liang fra UWW kommer, og mest sannsynlig en 

fra det svenske forbundet.  

 

• Sandbrytekomiteen 
o  

 

• Breddekomiteen 



• Sumo 

o Gode resultater i Sumo VM: 

▪ 3 sølv senior til hhv Rikke Juell Bugge, 

Cathrine Frilseth og Kim Erik Valentin 

Svensson. 

o Europacup arrangeres 8.-10. november hos 

Gjerdrum Atletklubb 

 

• Håndbak 

o Morten og David deltok på kongress ifm VM i 

Moldova. Norge tildelt VM for 2028. 

o VM i Moldova. 7 medaljer; sølv til Maria Karlsen 

(junior18), Bergen Armwrestling Club, bronse til 

Hanna Emilie Tolaas (sub-junior), Hardanger HK, 

gull til Darius Anleauskas (master), Skien HK, sølv 

x2 til Øyvind Birkeland (grandmaster), Kristiansand 

BK, sølv til Sissel Ask Vollan (grandmaster), 

Sandefjord HK, bronse til Torbjørn Vollan 

(grandmaster), Sandefjord HK. 

o Norges Cup #4 – «Battle of Hafsfjord» arrangers 

neste helg i Stavanger (85 unike utøvere påmeldt, 

264 enteries). 

o I oppløpet med å stadfeste terminlista for 2025. 

o Bistår Hamarøy, Aremark og Oppegård til å søke om 

opptak i Norges Bryteforbund. 

o Mange positive doping-dommer for øyeblikket. 

 

• Fristil menn 

o   

 

• Dommerkomiteen 

o Dommer-kickoff arrangeres 14.-15. sept 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

 

SAK 2024.68  R  Rapport Sport 
 
Erling orienterte om sportslig status. 
 

o Senior herrer: 

▪ Status trenersituasjon: Er i pågående prosess 

med 2 potensielle trenere. Avsluttet prosess med 

1 trener forrige uke (ikke aktuell). Målsetting om 

å ha trener på plass fra 01.11.24.  

▪ Mesterskap høsten 24: U23: Exauce Mukubu + 1 

(uttak etter Valamar Cup) VM 24: Håvard 

Jørgensen 72kg 



o Senior damer: 

▪ Status trenersituasjon: Løpende kontakt med 

potensiell fremtidig trener. Målsetting om å lande 

prosessen i løpet av 1-2 uker.  

▪ Gjennomført treningssamling + stevne i Oslo fra 

28.08 – 01.09. Treningssamling på OLT fungerte 

meget bra. Er mulig å få lagret en brytematte på 

OLT til fremtidig bruk i slike sammenhenger.  

▪ Mesterskap høsten 24: U23: Othelie Høie og 

Ingrid Skard. VM: Othelie Høie. 

o Ungdom / junior: 

▪ Fellessamling Skien Fritidspark 20.09 – 22.09. 

Totalt 50 utøvere påmeldt. 5 treninger, fysisk 

testing, foredrag Antidoping Norge + Ren Utøver, 

gjennomgang verdier / spilleregler. 

o Utviklingsområder / fokusområder «on-mat» gresk 

romersk 

▪ Pågående arbeid med å definere konkrete 

fokusområder «on mat» som vi ønsker å utvikle i 

norsk bryting. Dette med utgangspunkt i 

erfaringer fra mesterskap siste 2 år på 

«generelle hull» man observerer hos norske 

brytere  – foreløpige definerte fokusområder: 

• Forsvar parterre 

• Bevegelser i forkant av situasjoner 

• Tydeliggjøre eget konsept / gameplan 

o Fysiske tester / testbatteri 

▪ Det er tilnærmet ferdigstilt et testbatteri fra U15 – 

Senior. Gjennomført fysiske tester på senior 

herrer denne uken, blir gjennomført tester på 

fellessamling i Skien Fritidspark.  

▪ Målsettingen er å innføre regelmessig fysisk 

testing (minimum x 2 pr. år) ihht til testbatteri i 

klubb, krets og landslag fra 2025. 

o Individuell utviklingsplan / Arbeidskrav:  

▪ Det jobbes med å utvikle en mal for individuell 

utviklingsplan / arbeidskrav for den enkelte 

utøver tilknyttet landslagene (senior / ungdom / 

junior). Implementeres i landslagsvirksomheten 

høsten 2024.  

o System for påmelding / innkallinger 

▪ Jobber for å forenkle administrative rutiner rundt 

påmelding/innkalling til landslagsoppdrag. Ny 

struktur/system vil være på plass innen utgangen 

av september. Vil ta i bruk enten Enalyzer eller 

iSonen.  

o Utvikling: 

▪ Operasjonalisert tiltak ihht til sportslig 

strategiplan på utvikling. Se for øvrig vedlegg i 

Styremappa. Igangsettes et arbeid de 

kommende 4-6 ukene med følgende fokus: 



• Etablere oppdatert oversikt over 

klubbtrener 

• Opprette dialog med kretsene for å 

diskutere en ønsket 

kretslagsmodell/regionslagsmodell fra 

2025 

• Oppretter dialog med de videregående 

skolene med tilbud til brytere med formål 

om at alle elever /utøvere skal 

gjennomføre trener 1 i løpet av 1.halvår 

2025. 

• Kommunisere definerte fokusområder for 

høsten 2024 til klubber gjennom digitalt 

trenermøte og 4-6 klubbesøk. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
 

SAK 2024.69  B Økonomi 
Morten gikk gjennom status for 2024 (statusrapport blir lagt i 
styremappa på Teams). 
 
Gjennomgang av forventning nøkkeltall for 2025 og ønsker for Sport. 
 
Avtalt møter med Thon Hotels og HMK buss. Nordic Blu skal også 
møtes, men tidspunkt ikke avtalt. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. I tillegg ga styret føringer på at 
budsjett 2025 må minimum være i balanse og at adm jobber med 
budsjett 2025 hvor et første utkast presenteres på neste styremøte. 
 
 

SAK 2024.70  B Styreoppnevnte komiteer 
 
Forslag på gjenværende komiteer 
 

 
Breddekomiteen: 
 
 
Stevnesekretær komite: 
 
 
Teknisk komite: 
Markedskomite; Leder Tom Ljosåk, medlemmer Christian Hem, Tore 
Karlsen, Knut-Andreas Kran, Ruben Holmen 
 

Beslutning: 



Styret oppnevnte den foreslåtte komiteen. Markedskomiteen kan 
utvides.  
 
Stevnesekretærkomite. Anette kontakter potensielle kandidater 
  
Teknisk komite; alle i styret bruker sitt nettverk til å finne personer. Vi 
lager en enkel rollebeskrivelse. 
 
 

SAK 2024.71  B Kickoff/ledersamling 6-8 september 
 
Besluttet på Teamsmøte 29 august å avlyse pga lav påmelding. En 
god del av det planlagte innholdet egner seg for webinarer utover 
høsten. Hvordan gjør vi dette? 
 
Adm har mottatt forslag/innstillinger til priser (oppsummering ligger i 
styremappa på Teams). Når og hvordan deler vi ut? 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at adm lager en plan webinarer for høsten. 
 
Kolbotn Cup 2023 kåret til årets arrangement. Britt Eli Pedersen 
Stavanger BK kåret til årets trener. Jim Johnsen Lambertseter BK kåret 
til årets ildsjel. Sportsklubben 09 kåret til årets inkluderingspris. 

 

SAK 2024.72  B Eventuelt 
 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo, 11.09.2024 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ljosåk    Gudrun Høie 
President   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Knut-Andreas Kran   Roger Pettersen  
Styremedlem    Varamedlem    Styremedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


